



STUDIERÅDSMÖTESPROTOKOLL 2003–12-11

- §1 OFMA Ordförande Katarzyna Szymkiewicz förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Godkännande av dagordningen
Mötet beslöt att godkänna dagordningen efter att följande punkter lagts till:
9.1 OMD
9.2 Anonyma tentamenslistor
9.3 Starten av utbildningen
11.1 SRD-logga
- §4 Föregående mötes protokoll
§5 Besultsuppföljning Sekreteraren föredrog föregående mötes protokoll.
Vice ordförande Johan Bjarnevik har pratat med Valberedningens ordförande, som ser till att ett jämställdhetsombud plockas ut.
- §6 Meddelanden Martin Jerling har varit på sitt första möte med Institutionsstyrelsen för IT. Det diskuterades kring överföringen av en grupp från Institutionen för elektrovetsenskap, något som har varit uppe till diskussion i Studierådet tidigare. Vidare nämndes att Mats Cedervall kommer att tillsättas som IT:s enda studierektor nästa år.

Martin Jerling har i egenskap av skyddsombud varit på möte kring miljöarbetet i E-huset. Han kunde berätta att miljöarbetet ska miljöklassas. Vidare ville han undersöka hur institutionerna lever upp till LTH:s miljöpolicy. Mötet beslutade att Martin i egenskap av skyddsombud, tillsammans med på egen hand utvalda personer, undersöker detta och fortlöpande rapporterar i ärendet.

Jörgen Ellberg har varit på Husstyrelse-möte. De åt smörgåstårta.

Patrick Gilmore-Ellis har varit på datorpolicygruppmöte. Han kunde rapportera att arbetet fortskred bra. LTH:s nya datorsystem kommer att bygga på EFD-systemet i grunden, vilket är bra. I det nya systemet kommer priserna för utskrifter att standardiseras, vilket innebär dyrare utskrifter för oss. Vidare kommer datorerna i salarna Mars och Jupiter att bytas ut mot Linux-maskiner, medan de datorer som redan finns i dessa salar, flyttas till Val och Falk. Unix- och Linux-maskinerna ska också få Star Office under vårterminen.

Martin Belohorka påpekade att de fyra nya D02:orna inte finns med i SRD:s listor. Det beslutades att sekreteraren skulle tillse att dessa skrivs in.

Ordförande har varit på SRX-möte. Hon tog ånyo upp F-sektionens



idé "Veckans F:are", som går ut på att man låter industrin betala för att visa upp sig och en av sina anställda under en vecka. F-sektionens senaste projekt innefattar en LTH-gemensam bok på detta tema.

Ordförande har även varit på UND/C-möte. Matematiska institutionen vill ha mer pengar till nya övningsgrupper i de tidiga kurserna. Studierådet hade under mötet en diskussion kring om detta verkligen var vad som behövdes. Några efterlyste en helt ny metodik för att komma till rätta med det hela. Två förslag som kom upp var inlämningsuppgifter i de tidiga mattekurserna och mentorer, något som tidigare testats, men som lagts på is på grund av bristande intresse. Jörgen Ellberg berättade att Källarmästeriet har planer på att bygga om Skäraton till undervisningslokaler, vilket skulle kunna utnyttjas för detta ändamål. Mötet uppdrog åt Martin Jerling och Patrick Gilmore-Ellis att börja arbeta med mentorskapsarbetet.

- §7 CEQ slutrapporter Kursutvärderingsansvarige Mattias Zippert berättade att rapporteringen till slutrapporterna inte fungerat optimalt. I ett fall har både kursläraren och utbildningsledaren uteblivit med sina rapporter. Studierådet har kommenterat alla rapporter, men är ännu inte samspelt nog för att producera likadana rapporteringar, vilket medför att dess kommentarer håller skiftande kvalitet.
- §8 Kursutvärderingar Då inga nya kursutvärderingar inkommit, sköts innehållet i denna punkt på framtiden.
- §9 Operativ utvärdering Emina Karic, som är ansvarig för den operativa utvärderingsprocessen, berättade att kursrepresentanterna är missnöjda med ut den operativa utvärderingen fungerar. Studenterna har ännu inte förstått hur de ska använda sina kursrepresentanter.
- §9.1 OMD Kursen Objektorienterad Modellering och Design har ännu en gång misslyckats. Väldigt många är missnöjda med kursen, då främst C-studenterna. Två stycken C-studenter, Fredrik Wesslén och Patrick Gilmore-Ellis, har utsetts för att hjälpa Institutionen för datavetenskap att bringa reda i kursen.
- Mötet beslutade att en diskussionskväll angående OMD:n ska hållas tisdagen den 20:e januari.
- §9.2 Anonyma tentamenslistor Röster har höjts inom SRX för att börja använda anonyma tentamenslistor, då en del studenter känner sig kränkta av att deras namn och betyg sätts upp till allmän beskådan. Studierådet förhöll sig skeptisk till den tanken, men kommer likväl att följa arbetet. Ett förslag som uppkom på mötet, var en slags Nix-lista, där man skriver upp sig om man vill att betyget inte ska affischeras. Studenterna får då gå till institutionen för att få reda på sitt betyg istället.



- §9.3 Starten av utbildningen Det har visat sig att C-studenternas utbildningsstart är bättre än D-studenternas, men att C-studenternas utbildning över lag måste ses över. Två stycken C-teknologer har ombetts att delta i arbetet kring D-utbildningens start. Mötet beslutade att utse Klara Kursis och Patrick Gilmore-Ellis till dessa båda uppdrag.
- §10 Förslagslåda Martin Jerling föreslår att vi sätter upp en förslagslåda i iDét. Mötet beslutade att göra så.
- §11 Personalvård Vår ekonomiska status är fortfarande oklar, men enligt sektionens skattmästare har vi "en hel del" pengar kvar att röra oss med. Mötet beslutade att skjuta beslutet angående personalvård till januari.
- §11.1 Logga Mötet beslutade att ta fram en logotyp för Studierådet, som aktiva sedan kan ha som märke på sina ouveraller. Förslaget remitterades till Blå Soffan för vidare behandling.
- §12 Övrigt Mötesdeltagarna hade inga övriga punkter att ta upp.
- §13 OFMA Ordförande Katarzyna Szymkiewicz förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Johan Holmberg
Sekreterare

Katarzyna Szymkiewicz
Ordförande